

富邦 Elite Rewards 獎賞計劃更新通知

多謝閣下對富邦信用卡的支持!由 2015 年 1 月 5 日起,原有之產品獎賞 "合資格基金認購交易,每 HK\$2 認購金額可獲賞 1 信用卡積分"將會不適用,其他獎賞優惠則維持不變。

富邦 Elite Rewards 獎賞計劃於 2015 年 1 月 5 日起為:

獎賞計劃	銀行產品/簽賬	信用卡積分
1. 產品獎賞	證券投資服務	發卡後首 3 個月內已繳之證券經紀佣金 每 HK\$1 = 100 分
2. 消費獎賞	台灣簽賬	HK\$1 = 20 分
	日本/韓國簽賬	HK\$1 = 8 分
	海外簽賬	HK\$1 = 4 分
	逢星期六、日每滿 HK\$300 或以上	HK \$1 = 2 分
	之本地簽賬	
	其他本地簽賬	HK \$1 = 1 分

投資涉及風險,證券價格可升可跌,甚至變成毫無價值。優惠須受有關條款及細則約束,詳情請參閱有關之宣傳單 張或瀏覽本行網頁。

如閣下有任何疑問,歡迎致電 24 小時客戶服務熱線 2566 8181。

富邦銀行信用卡中心 謹啟

Fubon Elite Rewards Scheme Amendment Notice

Thank you for your support of the Fubon credit card! With effect from 5 January 2015, the product reward offer of "Every HK\$2 subscription amount of eligible unit trusts can earn 1 Credit Card Bonus Point" will not be applicable, other reward offers remain unchanged.

Fubon Elite Platinum Rewards scheme from 5 January 2015 as follows:

Reward	Banking Product / Spending	Credit Card Bonus Point	
Product Reward	Securities Services	Every HK\$1 Brokerage Commission	
		Paid in the first 3 months upon	
		card issuance = 100 points	
Spending Reward	Taiwan transaction	HK\$1 = 20 points	
	Japan/Korea transaction	HK\$1 = 8 points	
	Other overseas transaction	HK\$1 = 4 points	
	Local transaction amount of HK\$300 or	HK\$1 = 2 points	
	above made on Saturdays and Sundays	1πφ1 – 2 ροπτο	
	Other local transaction	HK\$1 = 1 point	

Investment involves risks. The price of securities may go up or down and may even become valueless. Terms and conditions apply. For details, please refer to related promotion leaflet or visit our website. For enquiries, please feel free to call our 24-hour Customer Service Hotline at 2566 8181.

Fubon Bank Credit Card Centre